
ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA ESPECIAL DE COMPTES DE DIA 1 DE 
JULIOL DE 2022

A les  13,10 hores del dia 1 de juliol de 2022, es reuneixen a la sala de sessions de les 
oficines municipals, a l’efecte de celebrar sessió ordinària de la Comissió esmentada, en primera 
convocatòria, sota la Presidència del Sr. Batle,  Salvador Femenias Riera, i amb assistència del 
secretari, Francisco González Benito, els Srs. regidors que es ressenyen a continuació i que són:

Sr. Miquel Jaume Horrach ( presencialment ).
Sr. Víctor Manuel López ( telemàticament per sistema Zoom).
Sr. Pere Josep Bauçà Ferrer ( telemàticament per sistema Zoom).
Sr. Miquel Santandreu Bestard ( telemàticament per sistema Zoom)

No hi assisteixen: Sr.Martí Sansaloni Oliver i Sr. Rafel Pastor Balle.

A continuació, es passen a tractar els diferents temes que figurin a l'ordre del dia.

1.-APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.-

Comença la sessió sota la presidència del primer tinent de Batle i regidor d'hisenda, en no 
ser ara present el Batle; i s'aprova, per la unanimitat dels regidors presents en aquest moment (4), 
conforme al que disposa l'article 91.4 de Llei Balear Municipal i de Règim Local, 20/2006 de 15 
de desembre, l'acta corresponent a la sessió celebrada amb data 13-6-2022.

2.-APROVACIÓ  D'EXPEDIENT  DE  RECTIFICACIÓ  DE  SALDOS  NO 
PRESUPOSTARIS EN EXPEDIENT NÚM. 5/2022.-

El regidor d'hisenda presenta la documentació que correspon, com a ponent per a aquest 
punt, però sense que hi hagi intervencions sobre això per part dels altres assistents; davant la qual 
cosa, el president de la sessió sotmet directament a dictamen l'assumpte indicat, i aquest dictamen 
favorable resulta, amb 3 vots a favor (2 del PI i 1 del PP), cap vot en contra i 1 abstenció de Més .

3.-APROVACIÓ  D'EXPEDIENT  DE  RECONEIXEMENT  EXTRAJUDICIAL  DE 
CRÈDITS NÚM. 6/2022

A les 13,16 hores s'incorpora a la sessió el Sr. Batle, rellevant en la presidència al regidor 
d’hisenda, Miquel Jaume, el qual posa al corrent a l’anterior, sobre el punt que ara correspon 
tractar. Així les coses, i a falta de posteriors intervencions per part dels regidors del PP i de Més, 
l'ara  president  de  la  sessió,  Sr.  Salvador  Femenias  Riera,  sotmet  directament  a  dictamen 
l'assumpte indicat, resultant aquest dictamen favorable, amb 4 vots a favor (3 del PI i 1 del PP), 
cap vot en contra i 1 abstenció de Més.

Després pren la paraula de nou el regidor d'Hisenda, el qual proposa la introducció d'un nou 
assumpte a l'ordre del dia per a aquesta sessió, sobre la base del que disposa l'article 83 del ROF. 
L'esmentat portaveu de l'equip de Govern municipal, motiva la urgència requerida a la norma 
esmentada, per a la inclusió esmentada, dient que ha acabat el termini per a la presentació de 
candidatures al càrrec de jutge de pau i cal formular una proposta al TSJ.

Aquesta  urgència  resulta  declarada  per  la  unanimitat  dels  regidors  presents  en  aquest 
moment (5).
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4.- PROPOSTA DE NOMENAMENT DE JUTGE DE PAU TITULAR.-

Ara que reglamentàriament ja es pot acordar sobre l'assumpte a dalt referenciat, en haver-hi 
una especial i prèvia declaració d'urgència respecte a aquest, el primer tinent de Batle,  Miquel 
Jaume, planteja que l'Ajuntament proposi al TSJ, que nomeni com a jutge de pau titular de Petra, 
qui actualment ocupa aquest càrrec, Jaume Dam Castillo. No havent-hi posteriors intervencions 
per part  dels regidors del PP i  de Més,  el  Sr. Batle  sotmet  directament  a dictamen l'anterior 
proposta,  i  aquest dictamen favorable resulta,  per unanimitat  dels regidors presents en aquest 
moment (5).

Després torna a prendre la paraula el regidor d'Hisenda, el qual proposa la introducció d'un 
altre assumpte més a l'ordre del dia per a aquesta sessió, sobre la base del que disposa l'article 83 
del ROF. L'esmentat portaveu de l'equip de Govern municipal, motiva la urgència requerida a la 
norma esmentada, per a la inclusió esmentada, comentant que és urgent incloure aquest assumpte 
en aquesta sessió, per dictaminar-lo, ja que en aquesta ocasió el Compte General de 2021 porta 
un petit retard, ja que hauria d'haver estat dictaminada abans de l'1 de juny.

La urgència plantejada pel regidor d'hisenda es declara amb 4 vots a favor (3 del PI i 1 del 
PP), cap vot en contra i 1 abstenció de Més.

5.- APROVACIÓ COMPTE GENERAL 2021.-

Ara que reglamentàriament ja es pot acordar sobre l'assumpte a dalt referenciat, en haver-hi 
una especial i prèvia declaració d'urgència respecte d'aquest, el regidor d'Hisenda, Miquel Jaume, 
recorda que encara que ara es dictamini el Compte en qüestió, aquest ha de passar per un període 
d’exposició pública, que segons apunta en aquell moment el secretari  municipal dura 23 dies 
hàbils. Continua l'explicació del ponent després, dient que si hi hagués al·legacions les hauria de 
resoldre posteriorment el Plenari, per la qual cosa, aquest assumpte podrà quedar ara dictaminat 
ara, però no anirà a la propera sessió plenària prevista per al dimecres 6 de juliol, conclou dient el 
primer tinent de Batle.

No havent-hi posteriors intervencions per part dels regidors del PP i de Més, el Sr. Batle 
sotmet directament a dictamen el Compte General de 2021, resultant dit dictamen favorable amb 
4 vots a favor (3 del PI i 1 del PP), cap vot en contra i 1 abstenció de Més.

Després pren la  paraula  una altra  vegada més el  primer tinent  de Batle,  proposant  la 
introducció d'un altre assumpte més a l'ordre del dia per a aquesta sessió, sobre la base del que 
disposa  l'article  83 del  ROF. L'esmentat  portaveu de l'equip de Govern municipal  motiva  la 
urgència requerida en la norma esmentada, per a la inclusió esmentada, exposant  que és urgent 
incloure aquest assumpte en aquesta sessió,  per dictaminar-lo,  ja que l'Ajuntament  té un plet 
contra l'anterior Batlessa de Petra, per l'assumpte de la Ferreteria Bonany, ja que l'anterior Batle, 
Martí  Sansaloni  va  considerar  que  l'Ajuntament  havia  d'actuar  judicialment  contra  aquesta 
Batlessa, en defensa dels ciutadans. Prossegueix dient el ponent que els advocats de l'Ajuntament 
en aquest cas, han demanat que hi hagi un acord plenari, confirmant una resolució de l'actual 
Batle, en què ratifica la denúncia penal interposada per l' anterior Batle i manifesta la voluntat de 
mantenir  l'acusació particular  per part  de l'Ajuntament  en el  procés corresponent  (DPA núm. 
1782/2017); convalidant totes les actuacions efectuades fins ara. Conclou la seva intervenció el 
ponent, afirmant que la urgència és per evitar que els terminis juguin en contra de l'Ajuntament i 
al final quedin perjudicats els drets dels ciutadans.

La urgència plantejada pel regidor d'hisenda es declara amb 4 vots a favor (3 del PI i 1 del 
PP), cap vot en contra i 1 abstenció de Més.
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6.- RATIFICACIÓ DE LA RESOLUCIÓ DE BÀTLIA   50/2022.-  

Ara que reglamentàriament ja es pot acordar sobre l'assumpte a dalt referenciat, en haver-
hi una especial i prèvia declaració d'urgència respecte d'aquest, el regidor abans esmentat, Miquel 
Jaume,  com a  portaveu  de  l'equip  de  govern  municipal,  proposa  llavors  portar  al  Plenari  la 
Resolució de Batlia núm. 50/2020, a l'efecte que pugui ser ratificada per aquest òrgan municipal.

No havent-hi posteriors intervencions per part dels regidors del PP i de Més, el Sr. Batle 
sotmet directament a dictamen: la ratificació pel Plenari de l'esmentada resolució. I resulta dit 
dictamen favorable amb 4 vots a favor (3 del PI i 1 del PP), cap vot en contra i 1 abstenció de 
Més.

Acabats així els assumptes inclosos a l’ordre del dia, el President dóna per acabada la 
sessió essent les 13,27 hores, el qual jo certific com a Secretari.

EL PRESIDENT DE LA COMISSIÓ EL SECRETARI

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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